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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 17 november 2015 

 

 

§ 9 Svar på skrivelse från vice ordf. Sofia Modigh (KD), led. 
Dennis Wedin m.fl. (M) och tjg. ers. Niklas Källberg (FP) 
med stöd av ersättaryrkande från Alfred Askeljung (C) 
angående Stockholms stads satsningar på 
kompetensutveckling av personal i egen regi 

Dnr 150-404/2015 

 

 

       Äldrenämndens beslut 

 

 Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

            som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2015-10-28. 

I skrivelsen föreslår skribenterna att äldrenämnden uppdrar åt 

förvaltningen att utreda om Stockholms stads satsning på 

kompetensutveckling av äldreomsorgspersonal i egen regi är förenlig 

med principerna om konkurrensneutralitet och likställighet enligt 

kommunallagen.  

 

Äldreförvaltningen besvarar skrivelsen och anser att Stockholms 

stads satsning på kompetensutveckling av äldreomsorgspersonal i 

egen regi är förenlig med principen likställighet enligt 

kommunallagen och reglerna om konkurrensneutralitet. Vidare anser 

förvaltningen att staden inte kan lämna motsvarande bidrag/stöd till 

stadens entreprenörer/privata utförare, eftersom sådana åtgärder utgör 

otillåtet understöd till enskild näringsidkare. Det krävs synnerliga 

skäl för att det ska vara tillåtet med stöd till en enskild näringsidkare.  

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) 

och ledamoten Christopher Ödmann m.fl. (MP) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. 

(M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (FP) yrkar bifall till ett 

gemensamt förslag till beslut. 

  

Beslutsgång 
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Ordföranden Torun Boucher (V) konstaterar att det finns två förslag 

till beslut: förvaltningens förslag till beslut som stöds av (V), (S) och 

(MP) och ett gemensamt förslag till beslut från (KD), (M) och (FP). 

 

Ordföranden ställer förslagen till beslut mot varandra och finner att 

nämnden beslöt utan omröstning enligt förvaltningens förslag till 

beslut som stöddes av (V), (S) och (MP). 

 

Reservation från (KD), (M) och (FP: 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. 

(M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (FP) reserverar sig mot 

nämndens beslut till förmån för sitt gemensamma förslag till beslut 

enligt följande: 

”Vi föreslog att äldrenämnden beslutar 

- att uppdra åt äldreförvaltningen att skyndsamt ta fram en 

modell som möjliggör för privata utförare av äldreomsorg att 

ansöka om del av de kompetensutvecklingsmedel som staden 

avsatt för ändamålet 

- att därutöver anföra följande: 

 

Äldreförvaltningen anser att stadens satsning på kompetensutveckling 

av äldreomsorgspersonal i egen regi är förenlig med principen 

likställighet enligt kommunallagen och reglerna om 

konkurrensneutralitet. Förvaltningen anser vidare att staden inte kan 

lämna bidrag till stadens entreprenörer/privata utförare då detta skulle 

utgöra otillåtet understöd till enskild näringsidkare.  

 

Vi inom allianspartierna anser att valfriheten inom äldreomsorgen 

endast kan betraktas som trovärdig och till gagn för samtliga äldre i 

Stockholms stad om stadens äldre kan välja mellan utförare som av 

staden får likvärdiga förutsättningar att bedriva god äldreomsorg. Det 

är för oss självklart att invånarnas skattemedel ska komma samtliga 

stadens utförare av äldreomsorg och därmed äldre i behov av omsorg 

tillgodo, inte enbart de äldre som väljer äldreomsorg i stadens egen 

regi och staden som utförare. Alla utförare av äldreomsorg – oavsett 

driftform – ska beredas möjlighet att söka kompetensutvecklings-

medel.  

 

I ljuset av det vi anfört ovan vill vi att äldrenämnden beslutar att 

uppdra åt äldreförvaltningen att skyndsamt ta fram en modell som 

möjliggör för privata utförare av äldreomsorg att ansöka om del av de 

kompetensutvecklingsmedel som staden avsatt för ändamålet.” 
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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 17 november 2015 

 

§ 10 Svar på skrivelse från vice ordf. Sofia Modigh (KD), 
led. Dennis Wedin m.fl. (M) och tjg. ers. Niklas Källberg 
(FP) med stöd av ersättaryrkande från Alfred Askeljung (C) 
angående hantering av nycklar inom hemtjänsten 

Dnr 150-403/2015 

 

 

       Äldrenämndens beslut 

 

 Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

            som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2015-10-28. 

I skrivelsen föreslår skribenterna att förvaltningen redovisar hur man 

avser att arbeta för att följa upp hanteringen av nycklar inom 

hemtjänsten och hos utförare av trygghetslarm.  

 

Äldreförvaltningen besvarar skrivelsen och delar uppfattningen att 

det är oerhört viktigt att det är tydligt vad som gäller beträffande 

frågan om vem som får hantera nycklar och för vilka syften, samt att 

det är av stor vikt att förvaltningen på olika sätt säkerställer att 

riktlinjer, avtal och överenskommelser följs bl.a. för att den enskildes 

integritet i bostaden inte ska kränkas.   

Förvaltningen arbetar på olika sätt för att tillse att utförare inom 

stadens äldreomsorg följer både avtal, överenskommelser och 

gällande regelverk.  

Stadsdelsförvaltningarna arbetar också för att stadens utförare 

efterlever regler, avtal etc. genom årliga uppföljningar. Dessa 

uppföljningar, vilka äldreförvaltningen tar del av, sker utifrån en 

stadsgemensam mall. Om det vid en sådan uppföljning skulle 

upptäckas allvarligare brister hos en utförare beträffande exempelvis 

nyckelhantering kommer äldreförvaltningen i sådana fall att 

engageras i saken. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 


